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Närvarande med rösträtt

• Linnea Björk Timm (Ordförande)

• Lars Lindholm (Sekreterare)

• Joakim Tosteberg (Kassör)

• Karl Mikaelsson (Ledamot)

• Leif Stensson (Ledamot)

• Torbjörn Lönnemark (Ledamot)

Närvarande utan rösträtt

• Niclas Zeising (Revisorsuppleant)

• Magnus Holmgren (Revisor)

1 Kalasmottagningen(2008-09-03)

Linnea tog upp att 2-5 personer behövs för att ha bord med information p̊a
mässan i samband med kalasmottagningen. Linnea, Niclas, Lars och Joakim
anmälde sig friviliga.

Det ska säljas medlemskap. För att underlätta för de som vill bli medlemmar
ska lappar med användarvillkor och den information som krävs för att skapa
användare finnas.

Dessutom ska det säljas Lysator{märken, klistermärken, muggar, t-shirts}.

2 Infomöte(2008-09-10)

Vid infomötet ska information presenteras för nya medlemmar. Information
kommer fr̊an följande: root-gruppen, projekt, och styrelsen. Dessutom kommer
ett besök till FOO-hallen att arrangeras av Root-gruppen.
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3 Marknadsföring

Det har tidigare diskuterats att en s̊a kallad “Roll-up” borde inskaffas för att
användas vid olika tillfällen när det är bra att synas.

Beslut:
Den som orkar f̊ar köpa en rollup för 1500 kr med logotyp + enkel text i

stil med “Datorföreningen vid Linköpings Universitet”. Förslaget ska passera
styrelsemötet innan beställning skickas.

4 Muffinsform

Medlemmen Peter Haffid som har bakat muffins till ett flertal fredagsfikan vill
f̊a en ny muffinsform av Lysator.

4.1 Förfr̊agan

“Hej styrelsen. Jag skulle vilja äska om pengar, närmare bestämt 79:-, s̊a att jag
kan köpa in en muffinspl̊at till, detta skulle underlätta mitt liv tämligen mycket
d̊a jag med en till kan baka 12 muffins åt g̊angen till fredagsfikat, istället för
som nu 6.”

4.2 Beslut

Styrelsen diskuterade kort och röstade enligt följande:
1 för
2 mot
3 nerlagda
Allts̊a blev förfr̊agan nekad.

5 DinDel

Enligt de uppgifter som DinDel har s̊a bor vi fortfarande i Q-huset och har en
telefon. Förslaget är att n̊agon ringer DinDel och fr̊agar om vi kan updatera
uppgifterna utan att betala, om inte s̊a ber vi dem ta bort v̊ara uppgifter.

Derfian tog p̊a sig att ordna detta.

6 Höstmöte

När ska vi ha höstmöte? Normalt brukar vi ha det i slutet av oktober, innan
tenta-p är bra. Efter lite diskussioner kom vi fram till att ha det 1 oktober
klockan 18.00.
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7 Nästa styrelsemöte

Bestämdes till m̊andagen den 15 september klockan 18.00.

8 Rekrytering

Vi behöver ta kontakt med Y-nollan, systemvet-nollan och kogvet-nollan.
Nästa år bör vi kontakta fadderierna tidigare s̊a att dom kommer förbi oss

under nollevandringarna.
Ett förslag är att vi ocks̊a ska st̊a i colosseum under lunch. Linnea kontaktar

DC för att kontrollera om det krävs n̊agot för att st̊a i colosseum vid lunch.

9 Upplysning

Behöver marknadsföras, det diskuterades om att trycka planscher och vad det
skulle kosta.
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